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ZAPISNIK SA 5. SJEDNICE NADZORNOG ODBORA ,, MESAP-a " d.o.o.

Sjednica je odrLana 05. oZujka 2019. godine s podetkom u 15:00 sati u prostorijama MESAP-
a u Nedeli5iu, Mardec Josipa27.

Prisutni dlanovi: Nadzornog odbora MESAP-a d.o.o.:

- Ivan Frlin
- Alenka Sabol
- Vjenceslav Hranilovii
- Ivan Kd5tofi6
- Tomica Novak

Ostali prisutni na sjednici: Vitomir Kirii

Zaprsnrdar : Tonka Mlinari6

Dnevni red:

01. Izvje56e o poslovanju Dru5tva 2a201,8. godinu

02. Plan sajmova za2019. godinu

03. Ostala pitanja i prijedlozi

ilanovi Nadzornog odbora jednoglasno su prihvatili predloZeni dnevni red.
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Ad. 1. Izvje36e o poslovanju Dru5tva 2a2018. godinu

Direktor Vitomir Kirii poia5njava izvjeSie o poslovanju Mesapa za 2078. godinu. U prvom
dijelu izr,'jeSia pojaSnjavaju se sajmovi odrZani kroz 2018. godinu. Plan sajmova za 2018.
godinu ispunjen je u cijelosti Sto znadi da su se sva 4 sajma odr'zala prema planu i programu.
Medimtrrski sajam poduzetniStva u 6. mjesecu bio je rcahziranpuno bolje nego 2017. godine i
Sto se tide broja rzlagada, financijskih pokazatelja i popratnih sadrLaja. Zahvale se dobrim
dijelom odnose naYarrtdtnsku Zupaniju koja je kao Lupaniia partner doprinijela pozitivnim
rezultatima. Jesenski sajam u 11. mjesecu svake godine standardno obiluje tzlaga(,imai postaje
sve uspje5niji. Pdelarski dio sajma MESAP.IESEN planira se u naredne 2 godine pretvoriti u

zasebni sa.iar-n koji ce se odnositi samo na pdelarstvo. opremu za pdelarenje i proizvode od
meda. Adventski sajan-r 2018. godine takocler je bio uspjeSniji i raznolikiji, posebno zbog
koncerta odrZanog u nedjelju na koiern su osim izvodada svoj doprinos dali i Zupan Medimurske
Zupanije Matija Posavec te nadelnik Opdine NedeliSie Darko Dania te zajedno zapjevali i
podigli cjelokupni doZivljaj. Tokom oba sajmena dana prikupljao se dobrovoljni prilog za
Medimursku zakladu solidarnosti , ,KatruLa".
Svim clanovima Nadzomog odbora prikazana je i tablica svih dogadanja ko.ia su se odvijala u

sa.jamskoj dvorani i r-ra vanjskon-I prostorLr Mesapa tokom 201 8. godine. Slake godine povecava
se bro.j dogadanja Sto svakako pridonosi Mesapu u pozitivnom smislu.
Nadalje u izvjeSiu nalazi se financijsko poslovanje Mesapa 2a2018. godinu. Ukupni prihodi su
iznosili 1.535.446,00 kn, a u2011. godini oni su iznosili 1.461.137,00 kn. Analizom prihoda i
rashoda proteklih razdoblia zakljud,u.je se kako su oni u stalnom porastu uz rijetke oscilacije i

izlagada i prihoda. Direktor i(iric nriSl.jen.ja .je kako Mcsap ima sviietlu hLrdtrcnost u/
osrttiil.iavanje novih sadrZa.ja. Sto se tiic potpora otl nrinistarstava. Vlcsap tokorl 1018. sorlinc
ni.ie dobio niltakvih sredstava, no usprkos tor-ne poslor,anje se nastavilo uz por-r-roi clonacija
osnivada te vlastitih sredstava. Kod analitidnog prikaza rashoda osvrnuo se na tro5ak plada ko.je
sr.r tr 20i7.godini iznosile 277.000,00 kn, a 2018. godine 309.000,00 kn zbog toga Sto je na
Mesapu bilo punih 9 mjeseci zaposleno dvoje djelatnika. Direktor poja5njava kako je u 3.

mjesecu 2018. godine doSlo do puknu6a cijevi u skladi5tu dvoranskog prostora te su se uslijed
tog izljeva vode znatno poved,ali troSkovi energenata, todnije vodnih usluga. Uslijed ovog
dogadaja upuiena je zamolba direktoru Medimurskih voda i Nadzornom odboru za smanjenje
diiela duga. Sto se na kraju i prihvatilo stoga je odludeno kako Mesap pla6a samo jednutreiinu
ukr"ipnog tro5ka. Usporedbom ukupnih prihoda za2017. i2018. godini biljeZi se porast za 5o/o.

Pove6anje se biljeZi i kod vlastitih prihodazag,Toh. Sto se tide stavke darova i sponzorstva,
Mesap je donirao 500,00 kn kulturno-umjetnidkoj udruzi ,,Veseli Medimurci" koji udestvuju na
sajmovima i,,Udruzi medimurski konjari" doniranoie 5.200,00 kn Sto se opravdava troSkovima
njihovog nastupa na saimu u 6. mjesecu gdje su organizirali predstavlianie pasmina konja i
.jahanje za pos.ietitelje sajma. PotraZivanja od kupaca vrlo su visoka (270.571,00 kn ) uslijed
neplacanja izloZbenog prostora i zanemarivanja viSegodiSnjih dugovanja odredenih izlaga(,a.
Neki od njih zatvorili su svoje obfte, poduzeia ili OPG-e. Opomene se redovito Salju preostalim
duZnicin-ra. Stanje kredita Mesapa sa 31.12.2018. godine iznosi 540.000,00 kn. 01 ,01.2019.
godine placeno je 190.000,00 kn, 01 .07 .2019. stiZe sljedeia rata i nakon toga 1 .1 .2020. godine
preostaie zadnja rata prije cjelokupnog otpla6ivanja kredita. Dobit dru5tva nakon oporezivanja
2a2018. godinu iznosi 8.350,23 kn. Temeljni kapital se nije mijenjao te on iznosi 3.400.000,00
kn.

Nakon podnesenog izvjeSia direktora Kiriia, dlan nadzornog odbora Tomica Novak postavlja
pitanje u vezi tro5kova telefona i po5tarine koji su se znatno povedali. Direktor poja5njava



znatno poveianje troSkova telefona i poStarine tirne Sto sll se za sajmor,e pozivi i prijavc slalc
najprije po5tom na mnogobroine adrese, tuzemno i inozemno. a nakon toga slr se svi izlagaci
kontaktirali telelbnski. tahocler Sto unutar RepLrblike llrrarskc tako i Lr Srbi.;Lr. IlosnU i

Hercegovinu i Sloveniju. TroSkovi poStarine su vrlo visoki stoga se nadalje odustaje od sianja
poziva i prijava poStom a i sam efekt se pokazao slabim. Predsjednik nadzornog odbora Ivan
Frlin tzrazio je zadovoljstvo financijskim pokazateljima poslovanja Mesapa za2018. godinu te
dao podr5ku za daljnji razvoj i napredak Mesapa. Alenka Sabol daje pnjedlog za pitanje
potraZivanja od kupaca te predlaZe da se u ugovorima navede zaduhnica kao njegov sastavni
dio ko.ia se nakon potpisa kupca, ukoliko se dug ne plati na vrijeme,moLe poslati u Finu na
naplatu. Direktor pozdravlja ovaj prijedlog, medutim nagla5ava kako Mesap i u sada5njim
ugovorima ima navedenu stavku u kojoj se nalaZe da se izloilbeni prostor mora platiti prije
samog nastupa na sajmu, medutim izlagadi se toga ne pridrZavaju r zbog toga dolazi do
odreclenih problema naplate i poveianja samih potraZivanja od kupaca. Nakon kra6e rasprave
o naplatama i samom ponaSanju odredenih izlagai,a,prijedlog gospode Sabol prihvad,en je i od
preds.iednika nadzornog odbora Frlina te ostalih dlanova. Gospodin Vjenceslav Hranilovii
postavlia pitanje u vezi puknuia cijevi te ga zantmaje li osiguranje bilo ukljudeno u cijeli
proces, a direktor Kirii po.ia5njava kako je Mesap dobio 1.800,00 kn za popravak kvara, ali
ostalo osiguranje ne priznaje i ne pokriva.

Todka f . iz dnevnog reda prihvaiena je jednoglasno od strane Nadzornog odbora.

Ad 2. Plan sajmova 2a2019. godinu

Direktor Kirii poja5njava zaSto u planu sajmova za2Ol9. godinu nema sajma knjiga MESAp
LIBAR. Slanjem poziva i prijava za sajam knjiga MESAP LIBAR 2Ol9 i skoro pa nikakvim
odazivom izlaga(,a odludeno je od strane btpana Matije Posavca, nadelnika Darka Danie te
direktora Vitomira Kiri6a kako se sajam ne6e odrZati. Proteklih godina prodaja knjiga kao i
interes izdavad,a sve vi5e je padao pa se sajam nadopunjavao sa srednjim i osnovnim Skolama,
vrtiiima i slidno te je polako gubio svo.i prvobitni smisao. a to su knjige. Sto se tide financija.
neosporno je kako je sajam knjiga uzrokovao iz godine u godinu sve viSe minusa i to opravdava
ovu odluklr u najveiem dijelu. Obzirom na to da se sajam knliga vi5e ne6e odrlavati, direktor
objaSnjava novonastalu situaciju kako bi se taj sajam na neki nadin nadoknadio te predstavlja
dlanovima Nadzornog odbora ideju o odrZavanju nekoliko manjih sajmova OPG-a. Ideja je da
se skupe obiteljska poljoprivredna gospodarstva u slobodnim terminima subotom, na mjesednoj
razini. na nekoliko sati u dvorani Mesapa i da se predstave sa svojim proizvodima i uslugama.
Prvi takav sa.iam organizirati ie se zajedno sa vaniskim suradnikom Mesapa 16.03.2019. godine
pa ie se nakon toga vidjeti moZe li ta ideja zalivjeti. Ovaj prrjedlog odludile su sufinancirati
Medimurska Zupanija i Opiina Nedeli5ie za podetak, dok se ne utvrdi ishod sajmovanja stoga
ce izloZbeni prostor i stolovi biti besplatni za sve rzlagade. Direktor Kirii takoder iznosi ide.ju
Sto se tide Medimurskog sajma poduzetni5tva u 6. mjesecu da se organrzira predstavljanje
autohtonih pasmina konja i drugih Zivotinja s podrudja Medimurja u nadi da 6e se Mesap moci
prijaviti na odredene natjedaje raspisane od strane Ministarstava poljoprivrede za dodatne
poticaje. Preds.fednik Nadzornog odbora Ivan Frlin postavlja pitanje yezano uz sajam
podr-izetniStva i obrta u 6. mjesecu te ga interesira dosadaSnji napredak organrzac4e. Direktor
iznosi .trenutno stanje i navodi kako se pozivi i prijave Salju svakodnevno na adrese



potencijalnlh izlagaia i naglaSava moguiu suradnju sa Istarskom Zupanijom kao Zupaniiom

partner za ovogodi5nii 21. Medirnurski sa.janl podr.rzetni5tva.

Tocka 2. tz dneynog reda prihvaiena j e j ednoglasno od strane Nadzornog odbora.

Ad 3. Ostaia pitanja i prijedlozi

Direktor Kirii daje na uvid dlanovima Nadzornog odbora odluku o kori5tenju vanjske terase u

sklopu kafiia Miljenku Vizingeru na koriStenje od 01 .04.20\9. do 30.06.2019. Tomica Novak

daje pohvale 3to se sajam knjiga maknuo izplana sajmova i pozdravlja tu odluku u svakom

pogledu. Takoder predlaLe da se sjednice Nadzornog odbora Mesapa nadalje odrZavaju u
popodnevnim satima ( 15:00 h ) i svi dlanovi se slaZu sa prijedlogom. Direktor Kiri6 osvmuo

se sa nekoliko redenica na sajam knjiga. Postojao je prijedlog od jednog rzlagad,aknjiga u kojem

on iskazuje Lellu za organiziranjem sajma knjiga samostalno, medutim nakon poja5njenja

financijskih troSkova koji prate organizaciju takve manifestacije od ideje je vrlo brzo odustao.

Nadzorni odbor je sjednicu zavr5io u 15:40 sati.

Predsjednik Nadzornog odbora MESAP-a d.o.o.

Ivan Frlin

ffimF.fm-..
Mai'dec josiPa 27


